
Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad
FdG-UvA, 29-01-2024

Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA
Datum: 29-01-2024
Tijd: 18:45
Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan

Deelnemers: Kim Doelman (vicevoorzitter), Max Grimberg, Fabiënne Meurs (ambtelijk secretaris),
Jessey van Oostende, Katinka Rasch, Pien Swart, Doğukan Türk, Suzanne Tijburg, Lyanne Zonderman
(secretaris)

Afwezig: Vince Schilder (voorzitter), Mike Schilder

1. Opening, vaststellen agenda
1.1. Welkom

De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven.

1.2. Vaststellen agenda
De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen
2.1. Technische mededelingen

- Mike: Afwezig en machtig Lyanne.
- Vince: Afwezig en machtig Max.
- Pien: Ik ben later i.v.m. een afspraak.

2.2. Inhoudelijke mededelingen
Er waren geen inhoudelijke mededelingen.

3. Adviezen
- Verstuurd 24-01-24 U.24.02 Advies Onderwijs- en Examenregelingen master Geneeskunde

2023-2024
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- Ontvangen 26-01-24 Reactie van de GV op het instemmingsverzoek begroting 2024. RE:
Instemmingsverzoek begroting 2024 / Request for consent budget 2024

4. Concept notulen en actiepunten vergadering 22-01-2024
4.1. Notulen en actiepunten

Vince 1. gaat het concept-voorstel bespreken voor de
uniformisering van vergoedingen van FSR-leden van het
Amsterdam UMC en deze bespreken met Xin Taphoorn
2. stuurt de agenda op naar Yvo Roos en Suzanne
Geerlings en voegt hieraan de mail van de SR-enquête toe
3. schrijft een reactie op de adviesvraag OER Curius+
4. met Mike overleggen wie er 1 feb 11:30-12:30 naar
stuurgroep MoFa gaat

1. gedaan
2. lopend
3. gedaan
4. kan eraf

Kim 1. komt op de TAQT-trainingen terug in de groepsapp 1. lopend

Lyanne 1. koppelt het advies van de FSR terug naar de Raad van
Bestuur (adviesaanvraag OER Curius +)
2. gaat mailen dat Vince aansluit en de CoRaad ook
geïnformeerd kan worden over next level dokter
collegetour style

1. gedaan
2. gedaan

Katinka 1. koppelt de mening van de FSR terug aan de
Opleidingscommissie (Klankbordgroep
curriculumevaluatie master Epicurus)
2. gaat mailen voor het huis voor het overdrachtsweekend

1. gedaan
2. gedaan

Mike 1. gaat een stukje schrijven voor de website
2. met Vince overleggen wie er 1 feb 11:30-12:30 naar
stuurgroep MoFa gaat

1. niet
gedaan
2. kan eraf

Pien 1. plant met Jessey een moment om over het
evaluatieweekend na te denken

1. gedaan

Max

Doğukan 1. gaat collegezaalpraatjes regelen en houden (promo

SR-enquête)

1. lopend

Suzanne 1. gaat een stukje schrijven voor de website 1. niet
gedaan

Jessey 1. gaat de borrel, georganiseerd door de CSR, promoten
bij de studenten op de FSR FdG
2. gaat aan de ambtelijk secretaris van de CSR vragen of
zij de contactgegevens van de beheerder van de website
kan doorsturen
3. gaat collegezaalpraatjes regelen en houden (promo
SR-enquête)

1. lopend
2. niet
gedaan
3. lopend
4. niet
gedaan
5. gedaan
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4. schrijft een update van de CSR, zoals mondeling
toegelicht in de PV van 22-01-2024
5. plant met Pien een moment om over het
evaluatieweekend na te denken

Fabiënne

DB

PR 1. gaat de verdere ideeën voor promotie uitwerken en
uitvoeren (promo SR-enquête)
2. gaat bij de andere ganggenoten aangeven dat de FSR
graag de Emphasiskamer gebruikt als opslag deze drie
dagen
3. gaat de bestelling van de boodschappen voor de
lunchactie plaatsen

1. gedaan
2. gedaan
3. lopend

Commissies

Dossierhouders

Iedereen 1. aan Kim laten weten welke TAQT-trainingen zij
interessant vinden
2. gaat Pien laten weten of zij een auto beschikbaar
hebben voor het evaluatieweekend

1. gedaan
2. gedaan

De notulen van de PV op 22-01-2024 zijn vastgesteld.

5. Dagelijks bestuur
5.1. Stand van zaken

- Op 23-01-2024 hadden Kim, Lyanne, Dogukan, Jessey, Suzanne en Katinka een
OT-GEN/FSR-overleg. Op de agenda stonden twee agendapunten: wachttijd en
SR-enquête. Met de SR-enquête werd besproken hoe er vanuit de opleiding promotie
onder studenten kan plaatsvinden. In de bachelor kan er voor of tussen colleges
wachtslides worden getoond met daarop de QR code en de promotie van de
SR-enquête. Hierover neemt de SR verder contact met Corien Meijer. Het MT-master
en MT-bachelor gaan overleggen en komen volgende week dinsdag terug op hun
onderlinge besluit over de manieren waarop zij kunnen bijdragen aan de promotie.
Graag de promotie meer via Canvas willen laten verlopen (omdat coassistenten
weinig op de faculteit zijn en Canvas hun communicatiemiddel is). Daarnaast hadden
OT-GEN en FSR het over de wachttijd; zowel de informatievoorziening voor
studenten in hun wachttijd (die niet meer in Canvas kunnen) als
informatievoorziening voor bachelorstudenten over hun wachttijd en master
mogelijkheden. Hieruit is gekomen dat het volgens technische redenen niet mogelijk
is dat er een Canvas pagina komt voor wachttijders. Wel zou er heel veel informatie
kunnen komen op de student.uva website. Daarnaast gaat de FSR (Kim) in gesprek
met Ellen van Veen om te kijken hoe de colleges tijdens de bachelor beter kunnen
aansluiten op de behoeften van bachelorstudenten.
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5.2. Brainstormsessie informatievoorziening wachttijd (26 min)
Op de faculteit hebben geneeskundestudenten tussen hun bachelor en master een
zogenoemde wachttijd, voordat ze kunnen beginnen aan hun coschappen. Echter,
studenten zijn in deze periode niet ingeschreven bij de UvA en dus geen student
meer. Hierdoor vervalt ook de toegang tot Canvas, waar alle informatie over
bijvoorbeeld de master Geneeskunde te vinden is.

Bovengenoemde is besproken tijdens OTGEN/SR overleg. De conclusie is dat er geen
canvas course kan worden aangemaakt voor wachttijdstudenten, door
privacyredenen (GLASS). Echter kwamwel naar voren dat de opleiding open staat
om veel informatie te delen op student.uva.nl waar alle studenten bij kunnen. Op
student.uva.nl staat wel al veel informatie, maar bijvoorbeeld geen uitleg over de
iVTG (dan wordt er weer verwezen naar Canvas). Daarnaast kwamen tijdens het
overleg ook de twee colleges over de master en wachttijd naar voren, hoe worden
deze ervaren? Eén college gaat over praktische zaken van de master (welke routes
zijn er, hoe meld ik mij aan etc?) en het andere college is een inspirerend college over
hoe je je wachttijd kan invullen. De opleiding kreeg echter over het tweede college de
vraag van de mevrouw die het college geeft (extern) of dit college goed is en of er wat
mist, omdat zij het gevoel had dat het college niet helemaal aansloot bij de
verwachtingen die studenten ervan hadden. Deze vraag is nu ook bij de FSR
neergelegd. Kim heeft dinsdag een afspraak met Ellen van Veen om dit te bespreken.
Ten slotte sprak Kim ook Esther Dado van communicatie. Zij gaf aan open te staan
voor suggesties voor de website.

De FSR zal tijdens deze PV brainstormen over een aantal punten betreffende
informatievoorzieining wachttijd, om dit vervolgens te delen met het Opleidingsteam
Geneeskunde (OTGEN).

De FSR zou vooral graag een overzichtelijk kopje ’wachttijd’ zien op de website met
veel informatie over de wachttijd, zodat studenten in principe geen Canvas nodig
hebben voor informatie over de wachttijd.

- Wat mist er op student.uva.nl website? Zodat alle informatievoorziening ook
compleet is voor wachttijd studenten (ivp een Canvas course). Voeg
hieronder je punten toe, zodat Kim dit kan meenemen naar afspraak met
communicatie van de faculteit die de website beheert.

● iVTG informatie (nu staan er een aantal zinnen; en wordt er verwezen

naar canvas waar de student dus niet in kan)

https://student.uva.nl/onderwerpen/wetenschappelijke-stage-maste

r-geneeskunde. Dit kan vanaf Canvas ‘rechtstreeks’ overgezet worden

naar de website student.uva.nl.
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● De verschillende routes van de master nog beter toelichten op de

website. Dit kan vanaf Canvas ‘rechtstreeks’ overgezet worden naar

de website student.uva.nl.

● Ervaringsverhalen, als soort ideeën verzameling over het opvullen

van de wachttijd en de master zelf: tips van oud-masterstudenten om

de student voor te bereiden op de master.

● Overzichtelijk krijgen hoe je je studentenwoning kan behouden

tijdens je wachttijd.

● Mocht de student nog een extra minor willen doen, dan moet de

student in het 3e jaar geneeskunde nog NIET je diploma aanvragen

(maar eerst die minor inschrijven/afronden); anders betaalt de

student namelijk heel veel geld voor een studiejaar.

● Hoe zit het qua financiering als je eerst een andere master gaat doen

(gezondheidsrecht doen veel mensen bijvoorbeeld).

- Wat vindt de FSR van het praktische college gegeven door Paul van

Trotsenburg in 3e jaar bachelor? Wat mist er in dit college?

● Hoe werkt de inschrijving voor de master weer? > via studielink.

Uitleggen dat je je inschrijft voor 1e van de maand wanneer je weer

start. En uitleg gegeven hoe dit dan werkt voor als je begint met je

wetenschappelijke stage bijvoorbeeld. Dit is ook iets wat op de

website kan komen te staan.

● Zorgen dat de informatie die op student.uva.nl staat toegelicht kan

worden en dat studenten weten waar ze het kunnen vinden, dit kan

ook op de website komen te staan.

● Aan studenten kenbaar maken dat ze in hun wachttijd niet op Canvas

kunnen.

● Kunnen studenten tijdens hun wachttijd ergens terecht als ze vragen

hebben? Studieadviseur afspraak/bellen?

● Voor het inloggen op de website student.uva.nl gebruikt de student

zijn/haar studentnummer.

● Pas als je je inschrijft, doe je mee met de loting voor de wachttijd.

● Ruilen van de startdatum van coschappen en aankaarten dat een

centrale plek om te ruilen gewenst is.
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- Wat vindt de FSR van het inspirerende college? Het college dat door een

externe partij wordt gegeven en wat gaat over hoe je je wachttijd kan

invullen. Wat moet hieraan worden toegevoegd of wat is overbodig in dit

college? De opleiding is er namelijk achter gekomen dat de verwachtingen

van de studenten namelijk niet helemaal op één lijn liggen met hoe het

college daadwerkelijk is.

● Aan het college toevoegen dat je zitting kan nemen in de FSR, of

studievereniging, etc.

● Daarnaast een focus op de toegevoegde waarde van dingen die niet

per definitie een link met geneeskunde hebben? (Maar wel realistisch

zijn). Onder het mom van ‘we willen maatschappelijk betrokken

artsen’. Bijvoorbeeld een minor doen, vrijwilligerswerk, reizen, ander

(niet-medisch) werk doen (dingen die niet per se met geneeskunde te

maken hebben).

● Ervaringsverhalen (filmpjes) van studenten die in hun wachttijd

zitten (ervaringen waarin studenten zich goed zouden kunnen

verplaatsen).

● Mogelijkheid tot doorstromen Medische Informatiekunde of andere

master indien iemand geen arts wil worden

● Concreter uitwerken van welke route je moet bewandelen om een

bepaald idee uit te voeren, praktische handvatten hoe te beginnen.

- Een laatste vraag vanuit MT bachelor was ook: mist er nog iets in de bachelor

qua informatievoorziening voor masterstudenten? Moet er bijvoorbeeld een

extra college komen in de bachelor?

● De FSR denkt dat bovenstaande voldoende is.

Kim neemt bovenstaande punten mee naar het gesprek met Ellen van Veen en het
gesprek met communicatie, en eventueel naar MT bachelor.

6. Centrale Studentenraad
6.1. Stand van zaken

- Op 25-01-2024 had Jessey een CSR PV. De CSR heeft ingestemd op het advies van de
CSR fdg met betrekking tot een Canvas pagina voor medezeggenschap. Ook is het CSR
budget voor 2024 vastgesteld en goedgekeurd door de CSR. Daarnaast is een lange
brief opgesteld naar de CvB waar 15 punten in benoemd worden mbt democratisatie
van de universiteit. De punten benoemd waren allemaal niet goed genoeg uitgewerkt
om een stemming over plaats te laten vinden. Sommige van de punten zijn goed,
zoals een facultair SR+OR overleg (studentenraad + ondernemingsraad overleg), de
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meeste zijn wellicht een beetje ver gezocht: referenda voor belangrijke beslissingen
op de universiteit, vetorecht voor medezeggenschap, binding vote of no confidence
etc.

7. Commissie Bachelor
7.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit CoBa.

8. Commissie Master
8.1. Stand van zaken

- Op 23-01-2024 had Pien een Master Studenten Overleg (MSO). Updates vanuit
CoRaad, OC, SR en master assessor. Klankbordgroep/curriculum evaluatie is
besproken. Tevens besproken dat het vervelend is dat tijdens de reguliere evaluaties
vaak wordt aangegeven dat ze bepaalde zaken nu nog niet willen oppakken en de
uitkomsten van de curriculum evaluatie willen afwachten. Dit is iets om eventueel
een keer te bespreken. Master assessor is bijna klaar met het sociale veiligheid
document en deze kunnen we binnenkort verwachten voor een laatste feedback
ronde. SR heeft aangegeven dat een ‘’dream team’’ in ieder geval de komende tijd niet
opgezet zal gaan worden. SR enquête is aan bod gekomen. Agenda van de volgende
IMS vergadering is besproken en Susan Visser van de CoRaad zal aanwezig zijn om
de master te vertegenwoordigen. Binnenkort zullen de eerste activiteiten van de
nieuwe CoRaad plaats gaan vinden. Onder andere een ECG cursus.

- Op 24-01-2024 had Katinka een CoRaad vergadering. De CoRaad organiseert 14 feb
een ECG cursus. Verder heeft Katinka de CoRaad geüpdatet dat de FSR vanaf 29
januari begint met promotie voor de studentenraadsenquête en deze promotie
verspreidt de CoRaad graag voor de FSR (deze moet zij dan t.z.t. doorsturen). Katinka
heeft de CoRaad enthousiast gemaakt voor de gratis lunch. Ze hebben nog even
gesproken over hoe het aan te pakken met de evaluaties in het kader van onderlinge
communicatie; besloten dat ze via WhatsApp onderling contact zoeken (minimaal 1
dag) vooraf aan een evaluatie en dat hun voorbereidingsdocument prima
doorgestuurd kan worden via WhatsApp. Verder qua samenvatting achteraf nog
steeds onderling afstemmen. Verder ging het met name over begrotingen en logo’s
kiezen, waar Katinka vanuit de FSR niet over meebeslist.

9. Commissie Medische Informatiekunde
9.1. Stand van zaken

- Op 24-01-2024 was Max aanwezig bij de evaluatie van MI-X 1.2 “Ontwikkelen van
zorgapplicaties”. Van de JVT was Salome van den Besselaar aanwezig. De respons op
de evaluatie was 68%. Er hebben 75 studenten deelgenomen aan dit vak. De
algemene tevredenheid is 3,6/5 vergelijkbaar met vorig jaar. De studenten
waarderen de duidelijke structuur in het vak en het feit dat alle
programmeeropdrachten over dezelfde casus gaan, waarbij de eerdere kennis wordt
herhaald. Studenten zijn heel erg enthousiast over de cheat sheets waarin de
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verschillen tussen python en java worden uitgelegd. Studenten ervaren de werkdruk
en moeilijkheidsgraad van het vak als goed. Wel willen zij vooral in het begin meer
uitleg over hoe "perfect" hun code moet zijn voordat een opdracht voldoende is.
Soms spreken elementen uit de rubriek en de opdracht zelf elkaar tegen of is het niet
duidelijk wat er precies van de student verwacht wordt. Het is opgevallen dat de
aanwezigheid bij practica en colleges erg laag was, de studenten weten niet hoe dit
opgelost kan worden. Tot slot gaven de studenten wel aan dat de werklast niet
helemaal gelijkmatig is verdeeld over de weken.

10. Taskforces
10.1. Stand van zaken

- Op 22-01-2024 heeft de taskforce ‘Duurzaamheid’ een mail gestuurd naar
GreenTeam. De taskforce duurzaamheid heeft besloten om het GreenTeam van de
faculteit te verlaten, aangezien deze vooral gericht is op de medewerkers en eigenlijk
niet heel veel bezig is met de studenten. Dit is per mail gecommuniceerd met het
GreenTeam. De taskforce duurzaamheid zal zich waarschijnlijk aansluiten bij
MedGreen.

11. Commissie PR
11.1. Stand van zaken

- Op 22-01-2024 hadden Lyanne, Katinka, Suzanne en Kim een PR vergadering.
Commissie PR had een interne vergadering waar de gratis lunchactie voor de
SR-enquête werd besproken. Ten eerste is de planning doorgelopen, zoals wanneer
de boodschappen besteld moeten worden en wie wat gaat doen. Daarnaast is er nog
op een rijtje gezet wat voor promotie (online) eruit wordt gezet en wie dit gaat doen.

Kim gaat de laatste proef-link van de SR-enquête doorsturen naar de raadsleden.

12. Geplande overleggen
De geplande afspraken zijn besproken.

13. WVTTK en afsluiting
13.1. WVTTK

De bestelling van de boodschappen voor de lunch actie is besproken.

Lyanne heeft gebeld met de Vomar over de bestelling. Zij zijn akkoord. De FSR moet
de bestelling dan mailen naar de Vomar en PR laat aan de Vomar weten wanneer de
FSR het wil ophalen.

13.2. Rondvraag
- Pien: Kunnen de mensen die een auto beschikbaar hebben voor het

evaluatieweekend mij laten weten of andere mensen in hun auto’s mogen rijden? Dit
betreft Katinka, Suzanne, Mike en Vince.
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- Katinka: Vul het overzicht van promopraatjes bij de master in aub! De raadsleden
doen dit nu meteen.

13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst
Er waren geen nieuwe agendapunten.

Vince 1. stuurt de agenda op naar Yvo Roos en Suzanne
Geerlings en voegt hieraan de mail van de SR-enquête toe
2. aan Pien laten weten of andere mensen in zijn auto
mogen rijden bij het evaluatieweekend

Kim 1. komt op de TAQT-trainingen terug in de groepsapp
2. neemt de punten over informatievoorziening wachttijd
mee naar het gesprek met Ellen van Veen en het gesprek
met communicatie, en eventueel naar MT bachelor
3. gaat de laatste proef-link van de SR-enquête doorsturen
naar de raadsleden
4. gaat contact opnemen met TAQT en kijken wat de
mogelijkheden zijn qua dagen/datum

Lyanne

Katinka 1. aan Pien laten weten of andere mensen in haar
geleende auto mogen rijden bij het evaluatieweekend

Mike 1. gaat een stukje schrijven voor de website
2. aan Pien laten weten of andere mensen in zijn auto
mogen rijden bij het evaluatieweekend

Pien

Max 1. gaat collegezaalpraatjes regelen en houden (promo

SR-enquête)

Doğukan 1. gaat collegezaalpraatjes regelen en houden bij de

master GNK (promo SR-enquête)

Suzanne 1. gaat een stukje schrijven voor de website
2. aan Pien laten weten of andere mensen in haar
geleende auto mogen rijden bij het evaluatieweekend

Jessey 1. gaat de borrel, georganiseerd door de CSR, promoten
bij de studenten op de FSR FdG
2. gaat aan de ambtelijk secretaris van de CSR vragen of
zij de contactgegevens van de beheerder van de website
kan doorsturen
3. gaat collegezaalpraatjes regelen en houden (promo
SR-enquête)
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4. schrijft een update van de CSR, zoals mondeling
toegelicht in de PV van 22-01-2024
5. schrijft een update van de CSR, zoals mondeling
toegelicht in de PV van 29-01-2024

Fabiënne

DB

PR 1. gaat de bestelling van de boodschappen voor de
lunchactie plaatsen
2. deelt promotie van de ECG cursus met de CoRaad, zodat
zij die kan delen met haar netwerk
3. aan de Vomar laten weten wanneer de FSR de
boodschappen wil ophalen

Commissies

Dossierhouders

Iedereen 1. draaiboek en keukengerei voor de lunchactie in de
gaten houden

13.4. Afsluiting (20:16)
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